
Zápis 

ze zasedání Osadního výboru Hýlov dne 22. března 2018 v  restauraci U Rašků 

 

Přítomni:  MUDr..Jitka Návratová, Ing. Arch. Tanas Kotupas, Jitka Prokopová,MBA, Jaroslav Varga  

Omluveni:  Ing. Jan Czernin 

Hosté:  zastupitelé města Klimkovice –   Ing. Lucie Krejčí, Ing. Dušan Petr,  Bc. Renata Návratová 

a člen Komise dopravy a bezpečnosti Rostislav Jasník a člen kontrolního výboru Vítězslav Rak  

Občané: viz prezenční listina 

 

Program:  

1. ZPRÁVA O ČINNOSTI OV HÝLOV 

2. ZPRÁVA O PLÁNOVANÉ INVESTICI – KANALIZACE HÝLOVA 

3. INVESTICE MĚSTA PRO ROK 2018 

4. NÁVRH PLÁNU AKCÍ PRO ROK 2018 

5. AKTUALITY – ZMĚNY U POZEMKŮ V OSADĚ, DOTAZY OBČANŮ 

6. DISKUSE OBČANŮ  

7. USNESENÍ OV HÝLOV  

 

Ad 1)  

 Předsedkyně sdělila informace o financích pro rok 2018 určených na práci OV Hýlov 
včetně pravidel, informovala o uskutečněných akcích a plánu akcí, uveřejněném 
taktéž ve zpravodaji města. Informovala o změně komunikace mezi OV Hýlov a 
Zastupitelstvem města Klimkovice – už není kontaktní osoba paní Chlebovská, bude 
nový model po dohodě s městem a OV Hýlov. 

Diskuse z řad občanů  -  pokud město neodpovídá, má OV Hýlov kontaktovat vyšší orgán – Krajský 
úřad. 

Ad 2) 

 Ing. Arch. T. Kotupas  informoval o stavu přípravy akce odkanalizování Hýlova: 

 dokumentace je zpracována ve stadiu dokumentace pro územní řízení, probíhá 
projednávání a chybí vyjádření min. dopravy ohledně prací v ochranném pásmu 
dálnice, které mělo být zajištěno ve spolupráci s městem 

 proběhla ihned diskuse s dotazy občanů jak to bude s kanalizací V důlkách, za co 
dostával stavební dozor peníze a zda bude kanalizace k potoku. 

 

Ad 3) 

 zastupitel J. Varga seznámil přítomné s investicemi pro rok 2018 

 Předal informace pana starosty  - červené písmo viz níže:



Odpovědi  pana starosty Ing. Zdeňka Husťáka  k  Usnesení ze zasedání Osadního výboru 
Hýlov dne 24. listopadu 2017 v  restauraci U Rašků 

Usnesení Osadního výboru musí mít svou štábní kulturu, podobně jakou ji má finanční nebo kontrolní 
výbor, tj. znění přijatého usnesení a hlasování – počty pro, proti, zdržel se, aby bylo možno dovodit a 
kontrolovat, jestli bylo usnesení přijato většinou ze všech členů osadního výboru. 

A) Zařadit do plánu investic, případně do rozpočtu města následující akce :   

 Úsekové měření v rozsahu viz Usnesení z veřejného zasedání OV Hýlov dne 16.6.2017 

Investice asi za 1 milion korun, kterou Magistrát Ostravy nepovolí, na zasedání zastupitelstva jsem 
sdělil důvody – jen administrativní vyřízení všech správních řízení ohledně dopravních přestupků 
zjištěných úsekovým měřením, které se chystá letos na Rudné, bude znamenat přijetí cca 10 úředníků 
na Magistrát na odbor dopravně správních činností. To, co se podařilo panu starostovi Šichnárkovi 
z Třebovic, je v rámci Ostravy výjimečné, protože byl první z ostravských obvodů, který si udělal 
statistiku. Martinov tím pádem úsekové měření nedostane, jako ho nedostal Vratimov, Šenov.   

 Ulice U lesa – dopracování kanalizace, sjednocení inženýrských sítí 

Rada města zadala prověřit možnost přeložení stávajících sítí v ulici. Investice by vyšla minimálně na 
1,4 mil. Kč. Materiál bude předložen zastupitelstvu 4.4. Je na zváženou, jestli s Kozelskými pozemek 
raději směnit nebo mu vrátit možnost stavět při první příležitosti změny ÚP. Ty 2 metry, na kterých již 
stejně komunikace dnes existuje, potřebujeme. 

 Odstranění nájezdů na pozemek v oblasti před zatáčkou U obrázku 

+ obrubníky  - levá strana hlavní cesty (viz zápisy z minulých let) 

Nebylo zařazeno do návrhu investičních akcí. Probereme to na komisi dopravy, na kterou pan Jasník 
vůbec nechodí. 

 a další návrhy investic bez uvedení pořadí 

 Zpevnění cesty u zatáčky U obrázku, otázka osvětlení  

Bylo zařazeno do návrhu investičních akcí. 

 Zpevnění cesty U lesa 

Nový kvalitní povrch se logicky bude budovat až po kolaudaci stavby kanalizace. 

 Úprava zastávky U Hasičů – úprava nájezdů, špatný rádius 

Nebylo zařazeno do návrhu investičních akcí. 

 Cyklostezka Klimkovice 

Na stavebním úřadě. 

 Hlídané a zastřešené parkování kol v centru města a u lázní 

Nadstandartní požadavek z hlediska financí města. 

B) Určit zodpovědnou osobu za Město Klimkovice ke každé akci, kterou Město Klimkovice 
zajišťuje (kanalizace, přesun inženýrských sítí, atd), pokud se tato akce týká občanů OV Hýlov, 
informovat OV Hýlov, který navrhne „zmocněnce“ z řad občanů Hýlova, jehož cílem bude podpořit 
spolupráci obou stran tak, aby byli občané spokojeni, tzn. například včas informováni atd. 

Bude projednáno na radě města 28.3. 

 

 



C) 

Sdělit OV Hýlov a tím i občanům, s jakými výdaji a na jaké akce  Město Klimkovice počítá v rozpočtu 
pro rok 2018 a jaké investiční akce zahrne do plánu investic pro rok 2018, včetně finanční částky 
počítá investovat do oblasti OV Hýlov. 

To si můžete zjistit sami – viz březnový Zpravodaj. 

…..................................... 

Po sdělení výše uvedených informací proběhla diskuse občanů, k úsekovému měření, hlavním 
tématem bylo neřešení bezpečnosti Hýlova městem Klimkovice, návrhy znovu na realizaci úsekového 
měření, na změnu přednosti v jízdě z cesty od Rašků, aby došlo k zpomalení provozu od lázní, na 
měření rychlosti radarem atp. 

Člen Komise dopravy a bezpečnosti města Klimkovic, R. Jasník podal zprávy z jednání komise a uvedl 
dle skutečnosti svoji účast na zasedáních Komise dopravy. 

Ad 4) 

 Předsedkyně informovala o změně vlastníka pozemků, kterou poskytlo OV Hýlov město 
Klimkovice – jedná se o změnu pozemků v oblasti Restaurace u Hasičů, změna s doplatkem proběhla, 
tak, jak bylo již dříve projednáváno na veřejném zasedání s občany  OV Hýlov. 

Dotazy občanů: 

 lázně Klimkovice přispívají 4,5 mil Kč ročně, proč pro Hýlov vloni žádné peníze, letos jen malá 
část 

 proč město Klimkovice nepřispívá na odpadní vodu 

 proč je chodník v zimě neudržovaný 

 proč ostrůvek u dálnice bude zase obnoven 

 proč město Klimkovice nechá dělat samé studie, viz SPD studie pro Hýlov a nic se nerealizuje 

 jak bude zabezpečeno nebezpečné místo v údolí Polančice 

 nebezpečí u „Stoklasy“ 

 proč není akceptována změna přednosti v jízdě – silnice od Restaurace U Rašků jako hlavní 

 nápad snížit dopravu na Hýlov a z Hýlova formou elektrické Taxi či sdíleného auta 

 požadavek občanů na příští veřejné zasedání OV Hýlov zařadit bod – daň z nemovitosti. 

              Na dotazy občanů odpovídali zastupitelé. 

Ad 5) Diskuse – občané diskutovali s členy zastupitelstva města Klimkovice i členy OV Hýlov na různá 
témata 

 

 

Dne  22. března 2018  


